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írásbeli kérdés

"Összességében milyen pénzügyi megtakarítás várható a megyei és települési
önkormányzatok 2005. évi költségvetésében a Prémium Évek Program
beindításától?" címmel a Házszabály 91. §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Lamperth Mónika Belügyminiszter Asszonyhoz. A kérdésre a
választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Asszony!

A 2004 : CXXII. trv. a Prémium Évekről Program megvalósítása nem kevesebb
célt tűzött ki, mint hogy a hatékonyabb és költségtakarékosabb állam
kialakításának megteremtése közben megakadályozza a tömeges
elbocsátásokat a közszférában . A programhoz az önkormányzatok, mint
munkáltatók csatlakozását is megcélozták. A program bevezetése óta eltelt
másfél hónap alatt már tapasztalatokkal, statisztikai adatokkal kell
rendelkeznünk arról, hogy milyen fogadtatása, milyen foglakoztatási és
pénzügyi hatása van/lehet a törvénynek az önkormányzatoknál .
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